
Dobrý den přeji. 
 
Se zájmem mně vlastním,  jsem  si přečetl reakci a zejména však účelovou kritiku ohledně pokácení mých 
stromů  a  nota bene na mém vlastním  pozemku, kterou vaše "společnost Čistá Trnová" víceméně kritizuje na 
vašich web stránkách ....... 
V prvé řadě si vám dovoluji podotknout, že jsem na mou žádost ohledně sanace stromů obdržel právoplatné a 
souhlasné vyjádření obecního zastupitelstva Obecního úřadu Trnová  a to ze dne 17.3.2016, ve kterém je mimo 
jiné uvedeno, že souhlasí se sanací, a že i pan Miroslav Nezbeda, jakožto osoba oprávněná a proškolená v 
předmětné věci, souhlasí s vyjádřením a s právoplatným rozhodnutím zastupitelstva Obce Trnová.  
Toto právoplatné vyjádření Obecního úřadu je vám všem občanům i členům zastupitelstva obce jistě k 
dispozici..... 
Dále pak je ve vašem článku uveden termín technicus,  a to konkrétně : "období vegetačního klidu"...    
Zde a v této souvislosti doporučuji "autorovi článku", aby si zjistil, co znamená : "Období vegetačního klidu" a až 
po prostudování věci samé, pro něj zřejmě náročné, by vynášel svá "rádoby pravdivá moudra" , a aby také v 
této souvislosti nepoužíval pro běžné občany  nepravdivé a zavádějící argumenty a teze..... 
Domnívám se, že občané, kteří se nyní "bouří" ohledně pokácení stromů, jež  bezpochyby a skutečně ohrožují či 
ohrožovaly  život a zdraví občanů, a jsem v tomto přesvědčen, že by v případě smrtelných zranění  občanů obce 
Trnová ,  titíž občané vehementně "vykřikovali", že tyto stromy již měly být dávno odstraněny...... 
V tomto případě, bohužel či nadčasově,  platí stále rčení, jak již  kdysi říkal Jan Werich, : " Jo.........,    holt lidi 
jsou jen lidi"............... Nicméně na místě pokácených stromů budou na mé vlastní finanční náklady vysázeny 
stromy, které ani v budoucnu nebudou ohrožovat život či zdraví občanů obce Trnová. 
 
Dále také ve vašem článku je uvedena otázka občana: "Kdo zase potřeboval dříví"... Tato hloupá a možná i 
irelevantní otázka je bezpochyby a  prostě taková::: "No comment..!!!!!".................... 
Bohužel v naší republice ještě stále převládá právo marxistické nad právem římským, které je již více než 2000 
let v zemích na západ od naší republiky naprosto běžné a neměnné........... 
K závěru tímto velmi důrazně žádám "pisatele - autora" - na "webu Čistá Trnová", aby veškeré v tomto textu 
uvedené okolnosti ohledně této " stromové kauzy":  Pokácení mých stromů na mém vlastním pozemku , byly ve 
vašem sdělení občanům na vašich stránkách uvedeny na pravou míru v pravdivosti a argumentaci včetně 
relevantních zde uvedených důvodů.... 
 
V opačném případě budu bohužel nucen případ ve věci uvedeného "nařčení z porušení zákonných norem ČR", 
tuto předmětnou věc - kauzu-   řešit cestou právní, se zájmem mně vlastním a to zejména s ustanovením 
Občanského zákoníku a násl.... Zde však ovšem apeluji na osobní a zejména finanční zodpovědnost jednotlivých 
členů zastupitelů obce Trnová. 
 
Žádám tímto svým prohlášením  o brzkém zveřejnění tohoto mého stanoviska na vašich  "webových  
stránkách",  a to ve verzi vámi necenzurované a nikterak z vaší strany nekorigované. 
 
 
Děkuji 
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